
 

Strona | 1  
 

PROTOKÓŁ NR V.2024 

z V.2024 sesji Rady Miejskiej w Zdunach odbytej w dniu 28 sierpnia 2024 r. w godzinach  

od 15:00 do 15:49 w Starej Kaflarni w Zdunach. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Radna Karolina Jankowska Grzybek otwarła o godzinie 15:00 V sesję Rady Miejskiej 

w Zdunach. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych, zatem obrady Rady były 

prawomocne. 

Prowadząca obrady powitała wszystkich uczestniczących w sesji Radnych, władze samorządowe, 

sołtysów, przybyłych gości, pracowników urzędu oraz wszystkie osoby, które obserwowały zdalnie 

obrady. Prowadząca obrady przypomniała, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz poprosiła o zachowanie przepisów ochrony 

danych osobowych w swoich wypowiedziach i poprosiła o zachowanie przepisów ochrony danych 

osobowych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności Sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 2-4 do protokołu. 

Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji został dostarczony radnym za pośrednictwem 

programu eSesja. Wniosków, uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

1. Otwarcie. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zapytania mieszkańców Gminy Zduny do Burmistrza i Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na IV sesji. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji w okresie międzysesyjny. 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr XVI/110/2016 w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zduny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty i wysokości stawki procentowej 

bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zduny, sprzedawanej 

użytkownikowi wieczystemu. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1361. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1007 i dz. nr 1043. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1102/7. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Perzyce dz. nr 67/6. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Bestwin dz. nr 3. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny  

na lata 2024 – 2034. 

17. Interpelacje, zapytania, udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

18.  Zamknięcie obrad.  

Porządek obrad przyjęto bez uwag.  

Pkt. 3. Zapytania mieszkańców Gminy Zduny do Burmistrza i Radnych 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.  

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej 

Prowadząca obrady podała, że po zapoznaniu się z treścią protokołu z IV sesji Rady Miejskiej  

w Zdunach stwierdziła, że został on spisany zgodnie z przebiegiem obrad i obejmuje 

 w swej treści całe posiedzenie Rady. Protokół z obrad IV sesji został przesłany za pomocą programu 

eSesja. Na ogólną liczbę 15 Radnych w IV sesji udział wzięło 15 Radnych.  

Przyjęcie protokołu stanowi załącznik nr 5.  

Pkt. 5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na IV sesji 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał podjętych na IV sesji w dniu 31 lipca 2024 r. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Rada przyjęła sprawozdanie  

do akceptującej wiadomości. 

Pkt. 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Sprawozdanie z działalności burmistrza Zdun w okresie międzysesyjnym tj. od 31 lipca 2024 roku  

do 28 sierpnia 2024 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Zgłoszono pytania do sprawozdania. 
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Radny Artur Wiatrak – prosił o podanie szczegółów ze spotkania do 20 sierpnia dotyczące 

Zgromadzenia Nadzwyczajnych Wspólników Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych  

w Gostyniu.  

Burmistrz Zdun Miłosz  Zwierzyk - gmina Zduny od wielu lat już jest członkiem Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych. To jest Fundusz Poręczeń Kredytowych wadialnych, takich 

instrumentów finansowych dla przedsiębiorców również z terenu naszej gminy. Takie posiedzenia 

odbywają się cyklicznie. Fundusz działa na takiej zasadzie, że wszystkie samorządy wpłacają udziały 

finansowe, żeby z tych udziałów realizować pomoc dla przedsiębiorców. Do tej pory Gmina Zduny 

przekazała tam siedem udziałów po 10.000,00 zł, bo takiej wielkości są udziały, czyli mamy 70.000,00 

zł. Wkład minimalny zadeklarowany przez wszystkie samorządy w momencie utworzenia tego 

funduszu poręczeń to dwadzieścia dwa udziały, czyli 220.000,00 zł. Ze względu na mały wkład gmina 

Zduny jest poza tym minimum wymaganym. Na spotkaniu z Panią Prezes rozmawialiśmy o dalszej 

współpracy, czy w ogóle jesteśmy zainteresowani. Jeśli jesteśmy zainteresowani, to musielibyśmy 

zgodnie ze strategią i działalnością innych samorządów, bo inne samorządy się dopytują, dlaczego 

niektóre jednostki samorządu mniej angażują się w realizację udziałów i pomoc innych samorządom. 

To oczywiście bezpośrednio przekłada się na konkretną pomoc dla naszych przedsiębiorców.  

W obecnej sytuacji niektóre instrumenty są niedostępne dla naszych przedsiębiorców z tego powodu, 

że ten poziom naszych udziałów jest na takim poziomie. Rozmowa toczyła się w tym kierunku, 

 że będę Państwu proponował do budżetu, jeśli możliwości finansowe takie będą, żeby zwiększyć  

te udziały i ta pomoc dla naszych przedsiębiorców byłaby w większym zakresie, aby mogli bardziej 

korzystać z poręczeń, przy składaniu ofert, na przykład przy przetargach. Większy udział w FPK 

przekłada się na to, że nasze firmy starają się o poręczenie wadiów należytego wykonania umów 

 i mogą startować, konkurować z innymi firmami w naszych przetargach, czy przetargach w innych 

samorządach. Teraz jest tak, że praktycznie wszystkie firmy, które składają oferty w przetargach,  

to korzystają właśnie z tego Gostyńskiego Funduszu Poręczeń Kredytowych, czy to firma, która buduje 

halę sportową, trybuny, czy inne inwestycje. Wszystkie firmy mają poręczenia z tego Funduszu 

Poręczeń Kredytowych. To jest atrakcyjne i korzystają z tego, więc jest sens realizowania tej polityki 

działalności tego funduszu. Jeśli chodzi o spotkanie w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu to było cykliczne spotkanie, 

prezentacja wszystkich inwestycji. Poza tym było to spotkanie organizacyjne związane z wyborami 

nowych członków do rad nadzorczych, bo nastąpiły zmiany osobowe w samorządach, więc też odbyły 

się wybory nowych członków komisji i rady nadzorczej. Przy konstrukcji budżetu będziemy 
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 tu rozmawiać o kwestiach zwiększenia naszego udziału. Jeśli będzie taka możliwość, to będziemy 

chcieli Państwu zaproponować zwiększenie naszej aktywności w tym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych, bo to się przełoży na rozwój naszych przedsiębiorców. 

Radny Konrad Łuczak – prośba o podanie szczegółów umowy najmu zawartą między Gminą Zduny 

 a Piekarnią Wieczorek na wynajem powierzchni na basenie na prowadzenie działalności spożywczo-

gastronomicznej.  

Burmistrz Zdun Miłosz Zwierzyk - to jest jedna z dwóch umów, które mamy zawarte z najemcami  

na basenie kąpielowym. Cała ta obsługa gastronomiczna, która jest na basenie, to jest jedna z tych 

umów. Firma oferuje produkty spożywcze, gotowe dania i chyba też lody można nabyć. To jest jedna  

z tych firm, która sprzedaje te produkty na basenie. 

Radna Barbara Łasińska – nawiązała do spotkania z 23 sierpnia z Panią dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Czy Pani dyrektor jakoś podzieliła się swoim pomysłem na pielęgnację, dbałość na drogach 

powiatowych typu właśnie pasy zieleni i dziury w drogach, bo to są dwa takie newralgiczne tematy. 

 I pytanie odnośnie tego online'owego spotkania organizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Czy jest już wiadomo, jakie przedsięwzięcia będą 

realizowane? Moje zainteresowanie idzie w kontekście tych rowów, cieków wodnych, z tym z czym się 

borykamy od lat we współpracy z Wodami Polskimi. Czy tutaj jakoś można liczyć na to,  

że WFOŚiGW w jakiś sposób wesprze te działania? 

Burmistrz Zdun Miłosz  Zwierzyk - jeśli chodzi o spotkanie z Panią dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg w Krotoszynie, to oczywiście było pierwsze spotkanie po objęciu przez Panią dyrektor nowej 

funkcji, zadeklarowała tutaj sprawniejsze działanie Powiatowego Zarządu Dróg w kontekście 

bieżącego utrzymania dróg i poboczy. Pozytywnym aspektem zmian jest to że ekipa od inwestycji  

ma zajmować się bieżącym utrzymaniem, żeby to było robione sprawniej, i żebyśmy nie musieli 

interweniować, że coś nie jest wykonane. My przekazaliśmy też na spotkaniu te wszystkie nasze 

bolączki, o których rozmawialiśmy ostatnio, o dziurach w drogach, poruszaliśmy kwestie czystości 

ścieżek pieszo-rowerowych, pielęgnacji zieleni, zmiany organizacji ruchu. Te wszystkie rzeczy 

przekazaliśmy. Po okresie urlopowym czekamy na działania. Pracownicy z Powiatowego Zarządu 

Dróg dzisiaj się pojawili na rynku i zrealizowali zaległe rzeczy, które były zgłaszane przez samorząd 

czy przez mieszkańców. Jeszcze oczywiście wiele jest do nadrobienia, ale trzymamy kciuki i mam 

nadzieję, że będzie to lepiej i sprawniej realizowane. Kolejne dziury się pojawiły i jest sporo  

do zrobienia. Więc to takie ogólne spotkanie, przekazaliśmy nasze bolączki i tematy, czy inwestycje, 

które chcielibyśmy realizować. Jeśli chodzi o spotkanie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
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Środowiska, to było spotkanie na temat strategii przyszłej działalności w WFOŚ-u. Tak naprawdę 

dotyczyło ono wysądowania czego samorządy oczekują. My oczekujemy większego wsparcia 

dotacyjnego ze strony WFOŚ-u, bo teraz tak naprawdę samorządy mogą tylko ubiegać się o pożyczki, 

które ewentualnie umarzalne są w 30%. Z naszego punktu widzenia, naszej gminy, to jest mało 

atrakcyjne narzędzie finansowe. Korzystniejsza jest dotacja, dlatego pozyskanie dotacji  

na zrealizowanie inwestycji jest dla nas priorytetem. Jeśli jest możliwość pozyskania dotacji  

to rezygnujemy z pożyczki. Takie sygnały pojawiały się ze wszystkich stron samorządowych, które 

 na tym spotkaniu były. Co do konkretnych działań, trudno teraz mówić, co się pojawi w strategii. 

My wskazywaliśmy na kwestie melioracyjne, zagospodarowania wód opadowych, retencję, budowę 

jeszcze kanalizacji, wodociągów, tego typu rzeczy, czy jeszcze nadal inwestowanie w zieloną energię, 

czyli panele fotowoltaiczne na obiekty użyteczności publicznej, czy to też mieszkańców. Te wszystkie 

działania, które się wpisują w WFOŚiGW oraz w dalszym ciągu wsparcie ochotniczych straży 

pożarnych. Sednem spotkania było to, że samorządy artykułowały zwiększenie możliwości 

dotacyjnych przez WFOŚiGW. Być może to będzie wzięte pod uwagę, ale tak naprawdę każda dotacja, 

jak tłumaczył Wojewódzki Fundusz, ona ogranicza ich możliwości finansowe, czyli mogą dać kilka 

dotacji, a pożyczek dużo więcej, bo pula jest jakby ograniczona. Więc tutaj my przekazaliśmy swoje 

uwagi, zobaczymy jak ta strategia będzie się kształtowała.  

Innych pytań do sprawozdania nie przedłożono.  

Rada przyjęła sprawozdanie z działalności burmistrza Zdun do akceptującej wiadomości.  

Pkt. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji w okresie międzysesyjny 

Przewodnicząca Komisji Radna Bernadeta Staśkiewicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska odbyła jedno wspólne posiedzenie 

 z Komisją Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w dniu 21 sierpnia. Na posiedzeniu komisja 

zaopiniowała projekty uchwał na kolejną sesję Rady oraz zapoznała się z ze stanem sanitarnym 

drzewostanu przy alei dębowej na Rochach oraz oceniła stan bezpieczeństwa drogowego przy alei. 

Przewodniczący Komisji Radny Damian Otworowski poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury 

 i Kultury Fizycznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno wspólne posiedzenie z Komisją Zdrowia 

Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska w dniu 21 sierpnia. Na posiedzeniu komisja zaopiniowała 

projekty uchwał na kolejną sesję Rady oraz zapoznała się z funkcjonowaniem boiska sportowego 

MOJE BOISKO MÓJ ORLIK.  

Przewodniczący Komisji Radny Tomasz Roszak podał, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 20 sierpnia 2024 r.  
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Na posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty uchwał na kolejną sesję Rady oraz zapoznała się  

ze stanem dróg gminnych i powiatowych.  

Uwag do sprawozdań nie zgłoszono.  

Pkt. 8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr XVI/110/2016 w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zduny 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 8 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 9-10). Pytań, 

uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 11. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr XVI/110/2016 w sprawie przyjęcia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zduny 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/35/2024 zmieniająca 

uchwałę nr XVI/110/2016 w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Zduny - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty i wysokości stawki 

procentowej bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zduny, 

sprzedawanej użytkownikowi wieczystemu. 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 13 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 14-15). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
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Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 16. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zduny, 

sprzedawanej użytkownikowi wieczystemu 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/36/2024 w sprawie 

warunków udzielenia bonifikaty i wysokości stawki procentowej bonifikat od ceny nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zduny, sprzedawanej użytkownikowi wieczystemu 

 - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki  

w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1361. 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 18 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 19-20). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 21. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1361 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 
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Wyniki imienne: ZA (14): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Artur Wiatrak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/37/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1361 

- 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki  

w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1007 i dz. nr 1043 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 23 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 24-25). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 26. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1007 i dz. nr 1043 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/38/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1007 

i dz. nr 1043 - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki  

w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1102/7 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 28 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 29-30). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 31. 

Głosowano w sprawie; Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej - Zduny dz. nr 1102/7 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/39/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - Zduny  

dz. nr 1102/7 - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki  

w drodze bezprzetargowej - Perzyce dz. nr 67/6 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 33 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 34-35). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
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Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 36. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej - Perzyce dz. nr 67/6 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/40/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - Perzyce  

dz. nr 67/6 - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w 

drodze bezprzetargowej - Bestwin dz. nr 3 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 38 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załączniki nr 39-40). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 41. 

Ze względu na interes prawny Radnego na podstawie art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym Radny 

Grzegorz Szafraniak został wyłączony z głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

działki w drodze bezprzetargowej - Bestwin dz. nr 3. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI:0 

Wyłączenia z głosowania: Grzegorz Szafraniak 
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Wyniki imienne: ZA (14): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Paweł Tkacz, 

Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1): Grzegorz Szafraniak 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/41/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - Bestwin dz. nr 3 

- 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 1 brak głosu.  

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 43 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załącznik nr 44-45). 

Skarbik Gminy Zduny Iwona Klepacka omawiając propozycje zmian do projektu uchwały budżetowej 

podkreśliła, że planowane dochody ustala się na kwotę 67.265.368,30 zł, a planowane wydatki ustala 

się na kwotę 59.133.017,02 zł. Następnie szczegółowo przedstawiła wprowadzone zmiany do projektu 

uchwały budżetowej na 2024 r. Projekt uchwały z autopoprawkami stanowi załącznik nr 46  

do protokołu. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 47. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/42/2024 w sprawie zmian 

 w uchwale budżetowej na rok 2024 - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Pkt. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2024 – 2034 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 49 do protokołu. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały (załącznik nr 50-51).  

Międzyczasie zaszły okoliczności, aby wprowadzić zmiany do projektu uchwały, które szczegółowo 

omówiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. Projekt uchwały z autopoprawkami stanowi załącznik  

nr 52. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 53. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zduny na lata 2024 – 2034 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: ZA (15): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz Roszak, Michał Stachowiak, Bernadeta Staśkiewicz, Grzegorz 

Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr V/43/2024 w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2024 – 2034 - 15 głosami „za”, przy 

0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Pkt. 17. Interpelacje, zapytania, udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wolne głosy i wnioski 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zdunach Radna Karolina Jankowska-Grzybek poinformowała 

 o kolejnej planowanej sesji, która odbędzie się 25 września 2024 r. o godz. 15:00 w Starej Kaflarni  

w Zdunach. Następnie zaprosiła Radnych i mieszkańców do udziału gminy w obchodach 

osiemdziesiątej piątej rocznicy wybuchu II wojny światowej w dniu 1 września o godz. 9.00 w kościele 

pw. św. Jana Chrzciciela w Zdunach. Po mszy nastąpi złożenie kwiatów pod Pomnikiem Ofiar 

 II Wojny Światowej i Totalitaryzmu oraz pod Pomnikiem Poległych Synów Miasta Zduny przy placu 

700 lecia. 

Zaprosiła Radnych i mieszkańców gminy do udziału w dożynkach gminnych, które odbędą się 

 7 września w Konarzewie i rozpoczną się o godz. 14.00 mszą świętą w kaplicy w Konarzewie, 

 a potem korowód dożynkowy przemieści się do świetlicy wiejskiej na część obrzędową.  

Następnie głos oddała Radnym. 

Radny Artur Wiatrak - czy w ostatnim czasie były składane jakieś wnioski o fundusze unijne? 

Burmistrz Zdun Miłosz  Zwierzyk - tak jak przekazywałem Państwu ostatnio, składaliśmy wnioski  

na przebudowę dróg w Perzycach i w Zdunach i przebudowę chodników. Nie było takich naborów,  

na które moglibyśmy aplikować ze środków europejskich. Wspominałem, że najbliższe nabory, które 

nas interesują, to rewitalizacja terenów zdegradowanych i przemysłowych, poprzemysłowych,  

ale to będzie początek przyszłego roku i również oczekujemy na nabory z Krajowego Planu Odbudowy 

pod kątem termomodernizacji np. biblioteki, bo te środki się pojawiły i również na infrastrukturę 

kanalizacyjno-wodociągową na obszarach wiejskich, bo taki nabór też ma się pojawić, ale jeszcze takie 

wnioski nie były składane. Takie są plany.  

Radna Barbara Łasińska – nawiązując do wcześniejszych pytań, czy coś drgnęło z tematem oświetlenia 

w ramach „Rozświetlamy Polską Wieś''? I drugie pytanie w związku z rewitalizacją. Czy jakieś 

ankiety, czy ewentualnie na jakiej zasadzie będą się odbywały konsultacje, żeby można było zgłaszać 

pomysły na zagospodarowanie zdegradowanych terenów?  

Burmistrz Zdun Miłosz  Zwierzyk - jeśli chodzi o rewitalizację, to jeszcze nie ogłaszaliśmy 

 tego terminu konsultacji, czyli konsultacji obszarów zdegradowanych i rewitalizowanych. Więc myślę, 

że to nastąpi we wrześniu. Jeśli chodzi o program „Rozświetlamy Polskę'', czyli wymianę oświetlenia 

tradycyjnego na oświetlenie LED-owe, jesteśmy w trakcie przetargu. Przetarg i przygotowanie  

tej inwestycji, realizację inwestycji prowadzi dla nas spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe, bo tam 

jesteśmy udziałowcem i nasze oświetlenie jest własnością oświetlenia ulicznego.  

Ale tak, przystąpiliśmy do tego programu i trwa przetarg. Przetarg jest unijny, a zatem terminy  

są wydłużone, nie podam w tej chwili  Państwu dokładnie kiedy jest otwarcie ofert, ale jesteśmy 
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 w trakcie tego wywieszenia ogłoszenia o przetargu. Jak będą jakieś szczegółowe informacje,  

to będziemy przekazywać, bo będą Państwo wiedzieli pewnie na następnej sesji jak będziemy 

proponować, będziemy informowali o kwotach, ofertach, które otrzymaliśmy na etapie przetargu.  

Radny Tomasz Roszak - na jakim etapie jest reorganizacja ruchu na ulicy Ostrowskiej? Chodzi mi o te 

duże gabaryty samochodów, które tam tak krążą.  

Burmistrz Zdun Miłosz Zwierzyk - na spotkaniu z Panią dyrektor PZD również, to jedna z tych 

bolączek, przekazaliśmy, że ten projekt organizacji jeszcze nie jest wprowadzony. Pani dyrektor chyba  

od tygodnia była na stanowisku, nie była do końca zorientowana, bo ja miałem informację, że znaki  

już wjechały na bazę do PZD. Pani dyrektor to miała zweryfikować. Z uzyskanych informacji  

to oznakowanie jest w PZD i czekamy na zamontowanie tego ograniczenia tonażu, czyli tak jak 

informowaliśmy, to jest ogromny projekt organizacyjny, bo on ogranicza już tonaż w Zdunach  

na drodze wojewódzkiej i od Sulmierzyc w Krotoszynie już na ulicach też znaki muszą być,  

aby już od Krotoszyna żadna ciężarówka do Chachalni czy od Zdun czy od Sulmierzyc nie wjechała. 

Oczywiście to będą znaki, ale będzie podstawa, żeby te ciężarówki tranzytowe nie przejeżdżały,  

bo faktycznie jest niebezpiecznie. Co do zwiększenia bezpieczeństwa na tym odcinku ulicy 

Ostrowskiej, to rozmawialiśmy o wspólnej naszej inwestycji z powiatem, czyli przebudowę chodników 

od bloku rotacyjnego do Placu „Majdan”. Te środki mamy zabezpieczone w budżecie powiatu.  

I również wszczęliśmy procedurę przeniesienia tego oświetlenia z rynku na przejście na Plac Skargi.  

To przeniesienie będzie dla nas realizowała spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu. 

Innych pytań, uwag w tym punkcie nie zgłoszono. 

Pkt. 18. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady o godz. 16:12 zamknęła obrady  

V sesji Rady Miejskiej. Dziękując za udział w sesji.  

  

  Przewodnicząca  

Rady Miejskiej w Zdunach  

 

Karolina Jankowska Grzybek  

 

 

Protokołowała:  

mgr Barbara Fornal  

Inspektor ds. obsługi RM 
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